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FORMULARZ lNTERPELACJl RADNEGO
Michał otdak
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ lNTERPEt^€Jl / ZAPYTANlA1 (krótkie przedstawienie stanu faktycznego):

t" 25.06. 20?-a złożyłem zapytanie dot. fundr-lszy norwesl<ich. l(wota dofinansowania
wynosiła do 85% kosztów kwalifikowalnych ale nie mniej niż minimalne
dofinansowanie wynoszące 2157 950,00 zł. Maksymalne dofinansowanie jakie mogła
otrzymać gmina wynosi aż9926 570,00 mln zł. Sl<ładanie wniosków do 17.08.2020 r.

dla miejscowości ponizej 90 tys. Mieszkańców, Proszę o dokładne wyjaśnienie
dlaczego nie został złożony wniosek na chociaz jedną koncepcję tj, Park przy ulicy
l(arkonoskiej lub Parl< Watra.

2". W lipcu 2020 miało zostac wystosowane pismo do GDDKiA dot. lustra na
sl<rzr7żowaniu ulic Wojska Polsl<iego oraz Wodnej czy juz jest odpowiedź marny koniec
sierpnia a lustra nadal nie zostało zamontowane.

3. Do kiedy (termin) organ prowadzący posiada pozwolenie na uzytkowanie obiektu
przy ulicy Dworcowej27 na prowadzenie przedszkola.

4. Proszę jeszcze razo rozpatrzenie pkt.2 mojej interpelacji z dnia 05.0B.2020 r.

oraz udzielnie konkretnej odpowiedź na zadane pytanie: dlaczego na budowanej
ściezce pieszo-rowerowej nad Zalewem Bul<ówka zastosowano umocnienie brzegów
ściezki z wadliwego materiału, który juz dzisiaj nie spełnia funkcji umocnienia
brzegow, ma grubość kartki papieru ok. 0,2 mm, jest podatny na odkształcenia i

szybko ulega zniszczeniu, W projel<cie budowlanym na przekroju poprzecznym ma
wynosic 5 mm co jest typowe dla stosowanych w budownictwie tego typu umocnień
z tworzyw sztucznych, tzw. eko-bordów. Jeżeli taki sposób umocnienia został
uzgodniony z projektantem wnoszę o przedstawienie notatki z tego spotkania wraz7
podpisami osób biorących odpowiedzialność za ten materiał. Ponadto wnoszę o
przedstawienie normy lub Specyfikacji Technicznych i Odbioru Robot dla umocnienia
brzegów ścieżki taśmą z tworzywa sztucznego, gdyż obecnie bral<uje ich w
materiałach załączonych do przetargu a wykonawca wykonuje prace bez
jakichkolwiek wytycznych dla tego typu umocnienia. Wg mnie iwielu mieszl<ańców
zastosowany materiał nie spełnia żadnej normy. Potradto w odpowiedzi czytam, że
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nie będą robione obrzeża betonowe, gdyz nie ma na to zgody Wód Polskich a na

budowie są robione rowki pod tal(owe obrzeza. Proszę o wytłumaczenie tego
dziwnego stanu rzeczy jaki ma miejsce na budowie. W mojej ocenie wydawanie
pieniędzy publicznych na taki materiał jak był na załączonych zdjęciach w interpelacji
jest niezasadne isprzeciwiam się kontynuowania prac w takiej formie a także
wzywam nadzór budowy do wykonywania solidnie swoich obowiązków słuzbowych.
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